

Date: 3<sup>rd</sup> February 2025

التاريخ: 3 فبراير 2025

## Abraj Energy Services SAOG (Abraj) Secures a Three Rigs Contracts Extension from PDO

## الموضوع: شركة أبراج لخدمات الطاقة ش م ع ع (أبراج) تحصل على تمديد عقود لثلاثة منصات حفر من شركة تنمية نفط عُمان

Abraj announces the award of an extension for three of its rigs with Petroleum Development Oman (PDO). This extension is granted as result to company excellent performance and commitment in both operation and HSE. The extension includes two rigs for one year concluding in December 2026 and one rig for six months concluding in January 2027. The expected revenue from these three extensions is approximately OMR 9 million.

تعلن شركة أبراج عن حصولها على تمديد لثلاثة من منصاتها من قبل شركة تنمية نفط عُمان. يأتي هذا التمديد نتيجة لأداء الشركة والتزامها الراسخ بالتميز التشغيلي و الصحة والسلامة والبيئة. ويشمل تمديد منصتين لمدة سنة واحدة حتى ديسمبر 2026 ومنصة واحدة لمدة ستة أشهر حتى يناير 2027 ومن المتوقع أن يبلغ إجمالي الإيرادات من هذه التمديدات الثلاثة حوالي 9 مليون ريال عماني.

Abraj remains dedicated to delivering tailored well engineering solutions to meet the evolving demands of Oman's Oil and Gas landscape, reflecting company ongoing support towards Oman's Energy vision.

تلتزم شركة أبراج بتقديم حلول متخصصة لتلبية احتياجات العملاء في هندسة الأبار وخدمات الطاقة ما يعكس دعم الشركة المستمر لطموحات عمان في مجال الطاقة.

Best Regards

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير

Saif Al Hamhami

Chief Executive Officer

